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§   7

Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokollet från Näringslivsrådets sammanträde den 13 februari godkänns och läggs 
till handlingarna.
_________ 
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§   8

Arbetsplatsområden - Besök av Byggnadsnämndens ordförande Lennart 
Nilsson (m)

Lennart Nilsson (M) berättade att det är många planer i gång gällande arbetsplatsområden i 
kommunen. 
I Skå industriområde har Trafikverket motsatt sig fler utfarter och Byggnadsnämnden har 
ändrat planen. Antagande av planen kan ske tidigast 2015. 

För området kring OKQ8 i Skå finns skisser framtagna, men inga beslut är tagna. I dag är 
problemet avsaknaden av kommunalt VA samt markproblem.

Gällande frågan om cirkulationsplats i Skå äger Trafikverket frågan som lovat förändring. 

I Brunna handelsområde är planen handel, men ej livsmedel som inte tillåtet i området.

I Älvnäs på NCC´s mark är planen omfattande med både bostäder och arbetsplatsområden.

Andra platser som Stadsarkitektkontorets arbetar med är runt ICA Skå, Träkvista Torg vid 
Konsum, Jungfrusunds färjeläge med flera små verksamheter längs vägen till färjan samt 
Jungfrusunds Marina med ändrat vägsträcka och flera företagsetableringar. 
Platser nära reningsverket har restriktioner med vilken typ av verksamhet som får 
etableras.

Fråga som Näringslivsrådet bör ha i åtanke är vilka typ av planer önskas framöver?

En idé är att stora lador som i dag står tomma kan behållas som landmärken men innehålla 
olika typer av verksamhet.

Att erbjuda ”färdig industrimark” görs inte i Ekerö då kommunen inte äger så mycket mark 
och de stora markägarna kanske inte har intresse av att exploatera sin mark. 

Ekerö kommun samarbetar i dag med 7 andra kommuner (Nord-Väst samarbetet) för att 
arbeta fram en gemensam GIS-karta.
__________ 
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§   9

Utbildning i offentlig upphandling - Näringslivschefen informerar

Den 14 maj kommer Therese Klaar, kommunens upphandlingschef till frukostmötet och 
berättar om offentlig upphandling för de företagare som vill lära sig mera.

Efter sommaren kommer upphandlingsenheten att ha två utbildningstillfällen för företagare 
inom byggsektorn. Datum för dessa tillfällen är 28 augusti och 2 september på kvällstid. Då 
får man lära sig mer om hur man lämnar anbud och vad man bör tänka på. 
Upphandlingsenheten kommer att annonsera om dessa två utbildningstillfällena, men 
företagsorganisationerna får gärna sprida budskapet i sina nätverk.

Alla kanske inte vet att kommunens upphandlingar finns på Ekerö kommuns hemsida, 
http://www.ekero.se/Naringsliv_och_arbete/Upphandling-och-inkop/ 

Önskemål från företagsorganisationernas små företagare är att det införs flera små 
upphandlingar istället för alla stora ”central-upphandlingar”. 
__________ 

 

http://www.ekero.se/Naringsliv_och_arbete/Upphandling-och-inkop/
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§   10

Information från Näringslivschefen - Uppdatering fiber - 
Nyföretagarbarometern - Ungdomsarbete i sommar

 Från att ha legat i botten i olika mätningar gällande hastighet på uppkoppling och 
antalet uppkopplade hushåll så växer nu antalet fastigheter med fiber. 
Områden som kommer att erbjudas fiber under 2014 är Närlunda och Lundhagen. 
Ekerö sommarstad blir klart under 2014. 
År 2020 är regeringens mål att 90% av Sveriges befolkning ska ha tillgång till fiber 
eller snabb uppkoppling. Enligt PTS har 22% av de boende och ca 20% av 
företagarna i Ekerö tillgång till fiber (2013).
Byalag, samfälligheter och ekonomiska föreningar kan söka bredbandsstöd för 
grävning av fiberkabel från Länsstyrelsen. Stockholms Län får 20 miljoner extra från 
Länsstyrelsen 2014.

 I Nyföretagarbarometern för 2013 hamnade Ekerö på plats 26 av 290 företag och det 
startade 183 nya företag. (2012 låg vi på plats 21 med 195 nya företag).
Nyföretagandet har sjunkit. En förklaring kan vara att Arbetsförmedlingen ändrade 
förutsättningarna kring ”starta-eget-bidrag”. De som nu startar eget företag är oftast 
personer i arbete.  Det är inte lika många arbetssökande som startar eget.  

 Kommunen ordnar i år 100 praktikplatser i kommunala och privata verksamheter 
som lottas ut bland de sökande. 100-150 ungdomar får ingen plats.  Kommunens 
praktiksamordnare Lars Gustafsson och studie- och yrkesvägledare Rickard 
Hagenrud vädjar till företagare att vi behöver fler platser inför nästa år. I juni bjuder 
kommunen in de ungdomar som fått praktikplats till en introduktionsdag.

__________ 
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§   11

Nyföretagarpriset - Företagsorganisationerna informerar

Stiftare och utdelare av priset ”Årets Nyföretagare” är organisationerna: Företagarna 
Sundbyberg- Ekerö, Handelskammaren Ekerö-Västerort och Mälaröarnas 
Företagareförening. 
En jury består av en representant vardera från ovan nämnda organisationer samt 
Nyföretagarcentrum Ekerö och SELMA – kvinnligt nätverk på Ekerö.

Nomineringar lämnas senast 20 september och jurysammanträde hålls i månadsskiftet 
september/oktober.

Pristagare ska inte vara en person eller företag som samma år utses till ”Årets 
Ekeröföretagare”. Namnet på pristagare hålls hemligt fram tills Näringslivsdagen.

För fullständiga kriterier och regler kontakta stiftarna av priset.
__________ 
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§   12

Övriga synpunkter eller frågor

Handelsbanken har haft problem med att torghandlarna i Ekerö centrum blockerat deras 
nödutgång. Tekniska kontoret är informerat om situationen.

Många av anslagstavlorna i kommunen ser skräpiga ut och behöver bytas ut. Tekniska 
kontoret arbetar med ett gestaltningsprogram för hela kommunen där även anslagstavlorna 
ingår. Hittills har bl.a. papperskorgar bytts ut på många platser. 

Företaget Svegro AB är nominerats till att bli ”Årets företagare i Stockholms Län”. Vinnaren 
har även chans att bli ”Sveriges företagare”.

Byggnadsnämnden är medveten om trafiksituationen i Ekerö centrum, speciellt på 
eftermiddagar, och frågan om fler trafikljus har inkommit.

Svenskt Näringslivs ranking släpps den 6 maj. En rapportering om Ekerös placering ges på 
frukostmötet den 14 maj.

Näringslivsrådets beredning kommer i fortsättningen att besöka företag på sina mötestider.
__________ 
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§   13

Nästa möte

Nästa sammaträde äger rum den 2 oktober på Ekebyhovs slott.
__________ 

 


